
 
Zápis č. 18/2012 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 18. zasedání AS FSv, které se konalo dne 19. 12. 2012

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Kohoutková, doc. Čiháková, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 18. zasedání AS a přivítal přítomné. 
 
Program: 
 

1. Kontrola zápisu 
2. Opatření v provozu bufetu 
3. Různé 

 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis ze 17. zasedání AS FSv ze dne 28. 11. 2012 bude vystaven na webu po 
opětovném zprovoznění serverovny v budově D.  
Nové posluchárny byly slavnostně otevřeny. Připravuje se školení pro pedagogy 
před zahájením provozu poslucháren v letním semestru. 
 
Bod 2.  Opatření v provozu bufetu 
 
Pan tajemník referoval o jednáních se zástupci bufetu a shrnul provedená a 
připravovaná opatření. Zástupci bufetu se snaží o zlepšení podmínek stravování 
pro naše studenty. Ing. Chalupa doplnil informace pana tajemníka. Dr. Šibrava 
ocenil iniciativu senátorů ohledně problematiky stravování na FSv. 
 
Bod 3.  Různé 
 
Paní děkanka předložila návrh na jmenování prof. Veverky z K153 emeritním 
profesorem. AS FSv souhlasně tento návrh projednal a doporučuje Vědecké radě 
FSv jej schválit. 
 
Hlasování: pro 20| proti 0| zdržel se 0 (z 20 přítomných senátorů). 
 
Na FSv je nově otevřena posilovna. Ing. Jíra vznesl dotaz na možnost přístupu. 
 
Doc. Svoboda informoval o umístění poutače s návrhem obvodového pláště 
budovy A, který ovšem neprezentuje fasádu jako celek. Prof. Tywoniak žádá, aby 
Skanska předložila i ostatní návrhy fasády, zejména ty komplikovanější. Prof. 
Konvalinka vyzval paní děkanku, aby neprodleně požádala rektorát o předložení 
výrobní dokumentace výměny obvodového pláště budovy A k projednání 
technické komisi AS. AS pověřuje technickou komisi, aby se spojili s proděkanem 
pro výstavbu prof. Šenbergerem a vyjádřili mu podporu v kontrole odchylek 
jednotlivých stupňů dokumentace.  Projekt výměny obvodového pláště budovy 
A je řízen z rektorátu.  
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http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2011/prezence.xls


 
Zápis č. 18/2012 

Prof. Konvalinka upozornil na výrazně zhoršený stav spojovacího mostu mezi 
budovou C a D, který byl používán jako zásobovací cesta při rekonstrukci 
poslucháren v budově C. Vrátnice v budově D je v opotřebovaném stavu. 
Drobná údržba a úklid jsou předmětem aktivit v roce 2013. 
 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 20. 2. 2013 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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